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White June 2024. The program of the festival
Places: Петровский парк

BOOKS

21 JUNE 2024

10:00 – 20:00 * Petrovsky Park New items to the outback. Donate a book to a rural library in the Arkhangelsk
region

ARTS

29 JUNE 2024

11:00 – 20:00 * Petrovsky Park Creative Industries Fair

11:00 – 19:00 * Petrovsky Park History of cinemas in Arkhangelsk. Street exhibition, lectures, interviews with
residents, excursions around Arkhangelsk

30 JUNE 2024

11:00 – 20:00 * Petrovsky Park Creative Industries Fair

11:00 – 19:00 * Petrovsky Park History of cinemas in Arkhangelsk. Street exhibition, lectures, interviews with
residents, excursions around Arkhangelsk

GAMES

29 JUNE 2024

10:00 – 18:00 * Petrovsky Park Board games library

10:00 – 18:00 * Petrovsky Park Comics publishing house BUBBLE stand

10:00 – 18:00 * Petrovsky Park Geek fair

12:00 – 18:00 * Petrovsky Park Игротека SHOOTOUT

12:00 – 18:00 * Petrovsky Park Fan meeting

12:00 – 18:00 * Petrovsky Park Fan meeting

30 JUNE 2024

10:00 – 18:00 Petrovsky Park Board games library

10:00 – 18:00 * Petrovsky Park Comics publishing house BUBBLE stand

10:00 – 18:00 * Petrovsky Park Geek fair

12:00 – 18:00 * Petrovsky Park Игротека SHOOTOUT



Page 2 of 4 White June. The program of the festival. 10/22/2024

12:00 – 18:00 * Petrovsky Park Fan meeting

12:00 – 18:00 * Petrovsky Park Fan meeting

DIGITAL

28 JUNE 2024

10:00 – 16:00 Petrovsky Park Photo zone. Innovation Center of Arkhangelsk Regional Development Agency

29 JUNE 2024

10:00 – 11:30 * Petrovsky Park Underwater robotics

15:00 – 17:00 Petrovsky Park Financial Quiz

30 JUNE 2024

11:00 – 13:00 * Petrovsky Park Underwater robotics

12:00 – 14:00 Petrovsky Park Financial IQ. Test

KIDS

22 JUNE 2024

14:00 – 16:00 * Petrovsky Park In Pomorie-Lukomorye. Game by stations

18:00 – 19:00 Petrovsky Park Heroes and history:Admiral Gennady Nevelskoy, superhero of the Far East.
Augmented Reality Art Exhibition Tour

23 JUNE 2024

14:00 – 16:00 * Petrovsky Park City above the Dvina. Quest in Petrovsky Park

25 JUNE 2024

11:00 – 18:00 * Petrovsky Park The Profession of Tiler. Master class by Sergei Belyaev on laying tiles

11:00 – 18:00 * Petrovsky Park The Profession of Welder. Master classes on welding (rocket, star). Welding
for beginners, making welding souvenirs

11:00 – 18:00 * Petrovsky Park The Profession of Blacksmith. Master classes on forging. Making souvenir
forgings, keychains, volutes

11:00 – 18:00 * Petrovsky Park The Profession of Carpenter. Maxim Churov, “School of Craftsmen.” Master
classes on wood, making products

11:00 – 18:00 * Petrovsky Park
The Profession of Stove maker. Kirill Smysovskikh, “Stovemakers of
Pomerania”. Making a barbecue area from bricks, a story about the
profession

11:00 – 18:00 Petrovsky Park The Profession of Plumber. Activities with plumbing equipment, master
classes
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11:00 – 18:00 * Petrovsky Park The Profession of Electrician. Basic electrical engineering classes based on
the Znatok construction kit

11:00 – 18:00 * Petrovsky Park Profession: Seamstress. Mobile atelier, sewing co-working space. Sewing
simple things

11:30 – 18:00 * Petrovsky Park Специальность «Туризм и гостеприимство». Особенности
туроператорской деятельности

11:30 – 18:00 * Petrovsky Park
Специальность «Эксплуатация и обслуживание электрического и
электромеханического оборудования». Мастер-класс «Чемоданчик
электрика»

11:30 – 18:00 * Petrovsky Park Специальность «Строительство и эксплуатация автомобильных дорог и
аэродромов». Мастер-класс «Создание макета автомобильной дороги»

11:30 – 14:30 * Petrovsky Park Профессия «Электромонтёр». Мастер-класс «Да будет свет!»

11:30 – 18:00 * Petrovsky Park Профессия «Плотник». Мастер-класс «Очумелые ручки, или Деревянное
мастерство»

11:30 – 18:00 * Petrovsky Park Профессия «Оператор вёрстки и набора печати». Мастер-класс «Создание
блокнота, визитки»

11:30 – 14:30 * Petrovsky Park Профессия «Лаборант химического анализа». Мастер-класс
«Вдохновение из макулатуры: секреты создания красивых открыток»

11:30 – 18:00 * Petrovsky Park Профессия «Резчик». Мастер-класс «Резьба по кости»

11:30 – 18:00 * Petrovsky Park Специальность «Декоративно-прикладное искусство». Мастер-класс
«Ткачество браслетов в традиционных техниках ткачества поясов»

11:30 – 12:30 * Petrovsky Park Специальность «Живопись». Мастер-класс «Кастомизация шоппера»

11:30 – 14:30 * Petrovsky Park Профессия «Повар». Мастер-класс «Загадка карвинга в гастрономии»

11:30 – 16:30 * Petrovsky Park Специальность «Живопись». Быстрые портреты с натуры — шаржи

13:00 – 18:00 * Petrovsky Park Профессия «Ландшафтный дизайнер». Мастер-класс «Макет малого
сада»

13:00 – 18:00 * Petrovsky Park Профессия «Облицовщик-плиточник». Мастер-класс «Фигурная
распиловка керамической плитки и составление мозаики»

13:00 – 14:00 * Petrovsky Park Специальность «Живопись». Мастер-класс «Кастомизация шоппера»

13:00 – 18:00 * Petrovsky Park Профессия «Мастер строительных и отделочных работ». Декорирование
гипсовых поверхностей. Мастер-класс

13:30 – 16:00 * Petrovsky Park Профессия «Парикмахерское искусство». Мастер-класс «Плетение»

14:30 – 18:00 * Petrovsky Park Профессия «Сварщик». Мастер-класс «Искусство сварщика: творческий
подход к сварке»

14:30 – 18:00 * Petrovsky Park
Профессия «Лаборант химического анализа». Мастер-классы «Тайны
столярного мастерства. Приготовление столярного клея из молока» и
«Изготовление деревянных магнитов с логотипом»

14:40 – 15:40 * Petrovsky Park Специальность «Живопись». Мастер-класс «Кастомизация шоппера»

16:00 – 17:00 * Petrovsky Park Специальность «Живопись». Мастер-класс «Кастомизация шоппера»

HEALTH

26 JUNE 2024
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11:00 – 20:00 * Petrovsky Park Questionnaires and festival maps

11:00 – 20:00 * Petrovsky Park Fair direction “White June. Health"

11:00 – 20:00 * Petrovsky Park Face painting

11:00 – 20:00 * Petrovsky Park Tasting of directly pressed natural juice from 6 taiga berries

11:00 – 20:00 * Petrovsky Park Career guidance. NSMU

11:00 – 13:00 * Petrovsky Park Game 4D: children, movement, friendship, yard

11:00 – 20:00 * Petrovsky Park Master class on techniques for owning sporting weapons

12:00 – 12:30 * Petrovsky Park Cheer sport. Dance Planet. Demonstration performance

14:00 – 17:00 * Petrovsky Park Initial diagnosis. AIDS Center

15:00 * Petrovsky Park Quest "Health"

17:00 * Petrovsky Park Quest "Health"

18:30 – 20:00 * Petrovsky Park Climbing Sadhu boards: history, how to choose the right one,
contraindications, setting a world record. Lecture

27 JUNE 2024

11:00 – 20:00 * Petrovsky Park Questionnaires and festival maps

11:00 – 20:00 * Petrovsky Park Fair direction “White June. Health"

11:00 – 20:00 Petrovsky Park Face painting

11:00 – 20:00 Petrovsky Park Tasting of directly pressed natural juice from 6 taiga berries

11:00 – 20:00 * Petrovsky Park Career guidance. NSMU

11:00 – 20:00 Petrovsky Park Master class on techniques for owning sporting weapons

13:00 Petrovsky Park Quest "Health"

15:00 Petrovsky Park Quest "Health"

15:00 – 17:00 * Petrovsky Park Game 4D: children, movement, friendship, yard

17:00 Petrovsky Park Quest "Health"

18:30 – 20:00 Petrovsky Park Climbing Sadhu boards: history, how to choose the right one,
contraindications, setting a world record. Lecture

PROM

30 JUNE 2024

18:00 – 22:00 * Petrovsky Park Night Open Air


